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Kövér Lászl ó

az Országgy űlés elnöke részére
Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánunk benyújtan i
Dr. Kásler Miklós Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető miniszterhez,

„Ön szerint rendben van, hogy a családi pótlék, a gyes, a gyet, az anyasági támogatás 1 0

éve egy forinttal nem emelkedett? 2 . ”

címmel. A választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr !

Előző kérdésünkre adott válaszuk szerint az általunk felsorol ellátásokat, az „alanyi jogon
járó családtámogatási ellátások nem lehet a támogatási rendszer egészéb ől kiragadni, és a
családoknak járó többi juttatástól elkülönülten, önállóan kezelni” . Sajnos, mindez a
legnagyobb szegénységben él ő családok esetében éppen a rendszernek köszönhet ően
különül el, hiszen a munkával nem rendelkez ő szülők számára azok a juttatások
elérhetetlenek. A számukra elérhet ő ellátások összege pedig már 10 éve változatlan .

Mindezek miatt ismételten kérdezzük Miniszter Úrtól :

• Ön szerint nem lenne szükség ezeket az ellátásokat emelni? Fogják emelni valah a
ezeket az ellátásokat?

C~~t '
Dr. Tóth Bertalan

országgyűlési képviselő
(MSZP)
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Várjuk konkrét válaszát !

Budapest, 2018 . június 12 .

é Borbély Ildikó

yűlési képvisel

(MSZP)
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